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Emlékeztető 

A Gépészkari Hallgatói Képviselet  

2024. április 16-én tartott rendes üléséről 

 

Képviselő neve Mandátum Jelen Késett 
Korábban 

távozott 

Kimentést 

kért 
Hiányzott 

Agócs Norbert szavazati jog x     

Allacher Anna szavazati jog x     

Babai András szavazati jog x     

Beyer-Dóczy András tanácskozási jog x     

Bugyi Dániel tanácskozási jog x     

Horváth Mátyás szavazati jog x     

Kelle Gergő szavazati jog x     

Kesjár Andor tanácskozási jog x     

Láng Dorottya szavazati jog x     

Lévai Imre szavazati jog x     

Madarász Tamás tanácskozási jog x     

Mihály Csilla tanácskozási jog x     

Nemoda Milán szavazati jog x     

Németh Botond tanácskozási jog x     

Nyilas Zoltán szavazati jog x     

Odus Máté szavazati jog x     

Papp Bercel szavazati jog x     

Peti Viola szavazati jog x     

Péter Nóra tanácskozási jog x     

Szász Zsolt szavazati jog x     

Szrogh Nóra szavazati jog x     

Tóth Dániel  szavazati jog x     

Tóth Zoltán tanácskozási jog x     

Ülés kezdete: 19:10 

Ülés helyszíne: BME Kármán Tódor Kollégium, 1111 Budapest, Irinyi József utca 1-17., HK Tömb 

Ülés vendégei:  

Agócs Norbert kérte, hogy a GHK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e hallgatói 

jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik hallgatói jogviszonnyal a BME 

Gépészmérnöki Karán.   
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Agócs Norbert előterjesztette a GHK ülésének napirendi pontjait: 

1. Napirend előtt 

1.1. Old’s Club 

2. Elnöki beszámoló 

2.1. Beszámoló a 2024. április 16-i Dékáni Tanácsról 

2.2. Kari Tanács tagválasztás 

2.3. Gazdasági Bizottság vezető választás 

2.3.1. Pályázat ismertetése 

2.3.2. Kérdések, észrevételek a jelölt jelenlétében. 

2.3.3. Kérdések, észrevételek a jelölt távollétében 

2.3.4. Szavazás 

2.4. Beszámoló az aktualitásokról 

3. EHK beszámoló 

3.1. Beszámoló a 2024. április 11-i EHK ülésről 

4. Tanulmányi és Oktatási Bizottság 

4.1. Beszámoló az OHV munkacsoport 2024. április 11-i megbeszéléséről 

4.2. Beszámoló a 2024. április 15-i bizottsági ülésről 

4.3. Beszámoló a vizsgarend ellenőrzés állásáról 

4.4. Beszámoló a tanulmányi és oktatási területet érintő aktualitásokról 

5. Kollégiumi Bizottság 

5.1. Beszámoló a kollégiumi területet érintő aktualitásokról 

6. Ösztöndíj Bizottság 

6.1. Beszámoló az Ösztöndíj bizottsági ülésről 

6.2. Ösztöndíj területet érintő aktualitások 

7. Szociális Bizottság 

7.1. Beszámoló a 2024. április 16-i KSZB ülésről 

7.2. Beszámoló a 2024. április 15-i Szociális Bizottsági ülésről 

8. Gazdasági Bizottság 

8.1. Beszámoló a gazdasági területet érintő aktualitásokról 

9. Rendezvény és Sport Bizottság 
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9.1. Beszámoló a 2024-es Gépészkari Napok szervezéséről 

9.2. Beszámoló a Rendezvény és Sport területet érintő aktualitásokról 

10. PR Bizottság 

10.1. Beszámoló a PR bizottságot érintő aktualitásokról 

11. Külügyi Bizottság 

11.1. Beszámoló az Erasmus+ kiegészítő pályázatok bírálásáról 

11.2. Beszámoló az NKI x Dr. Hős Csaba x GHK megbeszélésről 

11.3. Beszámoló az angol nyelvű honlap állásáról 

12. Külső Partnerkapcsolati Bizottság 

12.1. Beszámoló a 2024-es SLIP - Gépészkari Napok rendezvény lehetséges partnereiről, és 

jelenlegi partnerkapcsolatok állásáról 

13. Kari Hallgatói Csoportok beszámoló 

13.1. Döntés a MET IT öntevékeny kör felfüggesztéséről 

13.2. Beszámoló a 2024. április 15-ei Szakosztályvezetői Gyűlésről 

14. Egyebek 

14.1. Beszámoló a tankörvezetői képzés állásáról 

14.2. Egyéb beszámolók 

  

Agócs Norbert megkérdezte, ki támogatja, hogy az ülés a bemutatott napirendi pontokkal kerüljön 

megtartásra. 

A GHK 15 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot. 

(GHK-250/XXXXII./2023-2024. számú határozat)  
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1. Napirend előtt 

1.1. Old’s Club 

Agócs Norbert elmondta, hogy volt egy ülés a MŰHASZ, az Old’s Club és a GHK részvételével 

a felek közti háromoldalú megállapodásról. A véglegesedett szerződést a MŰHASZ továbbította a 

Képviselet számára.  

Mertli Márk ismertette a változásokat a tervezethez képest.  

Az Old’s Club és a Képviselet átnézte az elküldött szerződést.   

Agócs Norbert megköszönte a beszámolót és elmondta, hogy amennyiben részükről megfelel a 

megállapodás, akkor a GHK részéről is.  

Mertli Márk és Dóra Bence elhagyták a termet. (19:23) 

2. Elnöki beszámoló 

2.1. Beszámoló a 2024. április 16-i Dékáni Tanácsról  

Agócs Norbert beszámolt a következőkről: 

• Az új Humánpolitikai Szabályzat elfogadásra került a Rektori Tanácson.  

• Dr. Vásárhelyi Boldizsár emlékére szobrot fognak állítani. 

• A felsőoktatásban dolgozók béréről szóló tárgyalások folyamatban vannak.  

• A BSc felülvizsgálattal kapcsolatban a matematika kiméretének kérdése újra elő lesz véve.  

• A GTK nem tudja vállalni egy új, a Gépészkari képzésekhez testreszabott tematikájú 

tantárgy létrehozását, így valószínűleg kötelezően választható tárgycsoportok kerülnek 

majd kialakításra az új BSc mintatantervekben.  

• A közeljövőben várhatóak szakbizottsági ülések.  

• Lezajlott a Stipendium Hungaricumos hallgatók „Placement Test”-je, 59 BSc-s és 28 MSc-

s hallgató érintett.  

• Az EKÖP Támogatási pályázaton a Gépészmérnöki Karnak a legnagyobb a kerete.  

• Elindult a középiskolás TDK-ra való jelentkezés.  

• A Szenátusi és Kari Tanács tagválasztás folyamatban van, előreláthatólag 2024. április 25-

én elektronikus Kari Tanács szavazás lesz.  

• Jelezte a Dékáni Tanácsnak, hogy a 2025-ben felvételre kerülő hallgatók számára az 

önköltségi díjak megosztása lassan aktuális lesz.  

Lévai Imre megkérdezte, van-e előrehaladás a kari SZMSZ felülvizsgálatokkal kapcsolatban.  

Agócs Norbert elmondta, hogy a kari SZMSZ sablonra várnak.  
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2.2. Kari Tanács tagválasztás 

Agócs Norbert elmondta, hogy Fülöp Gergely lemondásával megüresedett egy hely a Kari 

Tanácsban. Megkérdezte, hogy jelentkezik-e valaki a helyszínen vagy jelöl-e valaki valakit.  

A helyszínen jelentkezett Kari Tanács Tagnak: Láng Dorottya 

Agócs Norbert megkérdezte, ki az, aki elfogadja, hogy Láng Dorottya Kari Tanács tag legyen.  

A GHK 14 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot. 

(GHK-251/XXXXII./2023-2024. számú határozat) 

Tóth Zoltán átvette az emlékeztető vezetését. (19:29) 

2.3. Gazdasági Bizottság vezető választás 

Agócs Norbert elmondta, hogy a Gazdasági Bizottság vezető pozíció betöltésére az ülést 

megelőző hét folyamán lehetett pályázni e-mail formájában.  

Előzetesen Allacher Anna jelentkezett a pozíció betöltésére.  

Agócs Norbert megkérdezte, hogy a helyszínen jelentkezik-e valaki a posztra, vagy jelöl-e valaki 

valakit.  

Nem érkezett sem újabb jelentkezés, sem jelölés. 

2.3.1. Pályázat ismertetése 

Allacher Anna elmondta, hogy a gazdasági terület már a Képviseletbe való bekerülése óta 

érdekelte. Hozzátette, hogy nyáron és ősszel is már próbálta kivenni a részét a területen adódó 

feladatokból, valamint az utóbbi másfél hónapban egyre több feladatot vállalt el. Végezetül 

hozzátette, hogy célja, hogy a területi feladatokat ne Odus Máté lássa el egyedül.  

2.3.2. Kérdések, észrevételek a jelölt jelenlétében.  

Láng Dorottya megkérdezte, hogyan tud együttműködni Odus Mátéval.  

Allacher Anna elmondta, hogy mindenben dűlőre tudnak jutni, együtt tudnak működni.  

Tóth Dániel megkérdezte, milyen feladatokat látott el, valamint van-e, amiben bizonytalan. 

Allacher Anna elmondta, hogy foglalkozott már MŰHAL igénylők elkészítésével, az öntevékeny 

körök számára számlabeszedéssel, valamint az éppen aktuális feladatok ellátásában. 

Láng Dorottya megkérdezte, milyen a tudásátadás Odus Máté és közötte.  

Allacher Anna elmondta, hogy költségvetést még nem készített, viszont Odus Máté gyakran 

ismertette, milyen feladatok voltak aktuálisan.  

Kelle Gergő megkérdezte, van-e valamilyen elképzelése, amit szeretne megvalósítani a területen.  

Allacher Anna elmondta, hogy szeretné elérni, hogy a Képviseletben ne csak egy-egy Képviselő 

lássa át a gazdasági terület működését.  

Kelle Gergő megkérdezte, melyik gazdasági feladatot élte meg Allacher Anna a legnehezebbnek. 

Allacher Anna elmondta, hogy a körök számára tartott havi elszámolást. 
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Lévai Imre megkérdezte, hogyan tervez a pozícióival. 

Allacher Anna elmondta, hogy az emlékeztető vezetés veszi el a legtöbb idejét, így az 

emlékeztetővezetői pozíciójáról mondana le leghamarabb.  

Nemoda Milán megjegyezte, hogy szeretné, ha megmaradna az a szokás, hogy a pozícióra való 

jelentkezéskor a jelentkezők ismertetik a motivációjukat.  

Allacher Anna elhagyta a termet. (19:37) 

2.3.3. Kérdések, észrevételek a jelölt távollétében 

Odus Máté elmondta, hogy Allacher Anna már minden a területtel kapcsolatos feladatot látott, 

egyedül a gazdasági referensi feladatokba és az igénylőkbe nem vonta be. Hozzátette, hogy eddig 

egy személy töltötte be a két pozíciót, viszont kell valaki dedikált feladatokkal, hogy ne egyedül 

végezze a területi feladatokat.  

Lévai Imre elmondta, hogy vonja be Allacher Annát minél jobban a feladatok ellátásába, hogy 

tudjon stratégiát is alkotni.  

Kelle Gergő elmondta, hogy örül a tudásátadásnak, valamint a területhez kell a jó 

problémamegoldó képesség is. Hozzátette, hogy ehhez valószínűleg Allacher Anna még nem látja 

a teljes mozgásteret, így kérte Odus Mátét, hogy a jövőben ebbe avassa be.  

Tóth Dániel elmondta, hogy Peti Viola is érdeklődött a gazdasági terület iránt, majd 

megkérdezte, hogy miért Allacher Annát vonta be jobban a feladatokba. 

Odus Máté elmondta, hogy Allacher Anna már Pogácsás Pannával is vállalt gazdasági 

feladatokat, valamint ősszel már beszélt vele, hogy vele szeretne együtt dolgozni. Hozzátette, 

hogy Peti Viola is be lesz vonva a feladatok ellátásába, viszont nehéz három felé osztani a 

feladatokat.   

Lévai Imre megkérdezte, van-e már konkrét feladatmegosztás. 

Odus Máté elmondta, hogy még átbeszélik, de a hallgatói csoportokkal kapcsolatos feladatokat, 

és a nyomtatást szeretné Allacher Annára bízni.  

Szrogh Nóra megkérdezte a korábbi tankörvezető koordinátort Kelle Gergőt, hogy ezen 

pozíció mellett mennyire lesz megterhelő a sok feladat Allacher Anna számára. 

Kelle Gergő elmondta, hogy a tankörvezető koordinátor kevesebb dologért felel a Gólyatábor 

lebonyolítása kapcsán, mint a GHK Rendezvény és Sport referense, azonban az adminisztrációs 

terhelése jelentős, mivel a koordinátor feladata minden a gólyákkal kapcsolatos adminisztratív 

teendő. További feladata még ezen időszakban a tankörvezetők tájékoztatása, koordinálása és 

összefogása, ami szintén napi több órát jelent. Hozzátette, hogy ha ugyanakkora teher lesz Allacher 

Annán, mint tavaly rajta, akkor szüksége lehet a Képviselet segítségére.  

Odus Máté elmondta, hogy gazdasági szempontból a Gólyatábor ideje alatt nem lesz sok feladata 

Allacher Annának. 

Agócs Norbert elmondta, hogy Allacher Anna munkája igényes, időt szentel a feladatai ellátására 

és megfelelő rálátással rendelkezik a területre, így alkalmasnak tartja a pozíció betöltésére. Kéri a 

Képviseletet, hogy támogassák a pályázót. 

Allacher Anna visszatért a terembe. (19:49) 



  7 / 14. oldal  

Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem 

Gépészmérnöki Kar  

Gépészkari Hallgatói Képviselet  

1111 Budapest, Irinyi József utca 1-17. 

Telefon: 06/20 224-4139 06/30 7594147 

e-mail: info@ghk.bme.hu ● web: ghk.bme.hu 

 

2.3.4. Szavazás 

Agócs Norbert megkérdezte, ki az, aki támogatja Allacher Annát a Gazdasági Bizottság vezető 

pozíció betöltésére. 

A GHK titkos szavazáson 14 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot.  

(GHK-252/XXXXII./2023-2024. számú határozat) 

2.4. Beszámoló az aktualitásokról 

Agócs Norbert beszámolt a következőkről: 

• 2024. április 25-én elektronikus Kari Tanács szavazás lesz. 

• A Hajós Alfréd Díjra javaslatot szükséges tenni, ezért kéri a Szász Zsoltot és Babai 

Andrást, hogy a Sportösztöndíjon legtöbb pontot elért hallgatót keressék fel. 

Agócs Norbert elmondta, hogy sok megkeresés, email érkezik a plakátozással kapcsolatban, ezért 

megkérdezte, van-e valaki, aki foglalkozna ezekkel az e-mailekkel, valamint a plakátozással 

kapcsolatos feladatokkal. 

Mihály Csilla és Madarász Tamás jelentkeztek a feladat ellátására.  

Tóth Dániel elmondta, hogy továbbította a GHK hétvégével kapcsolatos információkat a 

képviselők számára.  

Kelle Gergő elmondta, hogy megérkeztek a 2024. évi HK ZH végleges eredményei és elküldte a 

Képviselet számára.  

3. EHK beszámoló 

3.1. Beszámoló a 2024. április 11-i EHK ülésről 

Lévai Imre és Nyilas Zoltán beszámolt az EHK üléséről. Az ülés emlékeztetője itt elérhető. 

4. Tanulmányi és Oktatási Bizottság 

4.1. Beszámoló az OHV munkacsoport 2024. április 11-i megbeszéléséről  

Kesjár Andor beszámolt a következőkről: 

• A megbeszélésen Dr. Szabó Mihály, a KTH egy volt igazgatója, Dr. Verderber Éva, a 

Rektori Kabinet Oktatási Igazgatóságának minőségbiztosítási ügyvivő-szakértője, valamint 

négy hallgató vett részt.  

• A megbeszélésen Dr. Verderber Éva bemutatta a GTK Műszaki Pedagógia Tanszék 

munkatársainak segítségével összeállított OHV kérdőív tervezetet.  

• Az ülésen a résztvevők megvitatták a tervezettel kapcsolatos észrevételeiket. 

• A kérdőíven sok változtatást eszközöltek, így várhatóan lesz még egy lehetőség a tervezet 

véleményezésére, finomhangolás céljából. 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024
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4.2. Beszámoló a 2024. április 15-i bizottsági ülésről  

Kesjár Andor beszámolt a következőkről: 

• A bizottsági ülésen egy a gólyáknak szóló információs szóróanyagról ötleteltek. 

• A bizottsági ülés második felében arról ötleteltek, hogy hogyan lehetne az OHV-n több 

érdemi kitöltést elérni.  

4.3. Beszámoló a vizsgarend ellenőrzés állásáról 

Kelle Gergő elmondta, hogy a GHK Tanulmányi és Oktatási Bizottsága által elvégzett vizsgarend 

ellenőrzés során megfogalmazott változtatási javaslatok kiküldésre kerültek a tanszéki tanulmányi 

felelős oktatók részére. Megjegyezte továbbá, hogy eddig 9 Tanszék jelzett vissza, akikkel már 

egyeztetett és a változtatási javaslatokat eddig mindegyik tanulmányi felelős oktató elfogadta. 

További 4 tanszék adatszolgáltatására várnak, melyek rendeződése esetén a vizsgarend ellenőrzés 

lezártnak tekinthető. 

4.4. Beszámoló a tanulmányi és oktatási területet érintő aktualitásokról 

Kelle Gergő beszámolt a következőkről: 

• Az elmúlt hét folyamán csupán 6 hallgatói tanulmányi levél érkezett, melyekre az átlagos 

válaszadási idő 22 óra volt.  

• Kaptak hallgatói létszámadatokat 2020 és 2023 közötti időszakról melyből a kari releváns 

statisztikákat elemezte és elmentette későbbi felhasználásra. 

• Az AVDH-s hitelesítési szolgáltatás kivezetésre fog kerülni a 2024. év végén, mely helyett 

e-azonosítás és e-aláírás várható a jelenleg hatályos jogszabály értelmében. 

• A Matematika G2 gyakorlattal kapcsolatban továbbították a Képviselet előző ülésén 

megbeszélt javaslatát, de nem került támogatásra sem a TTK sem pedig a kari vezetés 

részéről. Az érdekérvényesítés érdekében további egyeztetések várhatóak.  

• Részt vett a BME dísztermében, az Oktatási Hivatal által tartott DPR és Felvételi adatok 

bemutatóján, ahol hallgatói oldalról 3 résztvevő volt jelen, illetve a kari és egyetemi vezetés 

oktatási ügyekben érintett személyei a KTH munkatársaival kiegészülve. A statisztikák főbb 

konklúziót ismertette a Képviselet számára. 

5. Kollégiumi Bizottság 

5.1. Beszámoló a kollégiumi területet érintő aktualitásokról 

Nemoda Milán beszámolt a következőkről: 

• A rendezvénybejelentők ezentúl komolyabban lesznek kezelve, mivel sok hallgató nem adja 

le jól, valamint a sablon, ami alapján felvezeti, nem egyértelmű. Annak érdekében, hogy 

egyértelműbb legyen, szükség lenne egy „How to”-ra a körök számára.  

• A héten várhatóan elkészülnek a kollégiumi külsős kártyák. 

• Madarász Tamással fókuszálnak a tudásátadásra.  
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• A SLIP Gépészkari Napok kollégiumon belüli promotálásával kapcsolatban a héten keresi 

az érintetteket. 

• 2024. április 24-én megy ÉSZI megbeszélésre.  

Nemoda Milán elmondta, hogy a KKB ülésen a karok javaslatai kerültek megvizsgálásra, viszont 

nem várható nagymértékű változtatás a KBM-ben.  

Tóth Dániel megkérdezte, ki állította össze azt a levelet, melyet a Képviselet a héten 

véleményezett. 

Nemoda Milán elmondta, hogy Tóth Tamás foglalkozott vele.  

Papp Bercel elmondta, hogy amennyiben szükség lenne egy rendezvénybejelentő „How to”-ra, 

akkor kellene neki egy felelős.  

Agócs Norbert megkérdezte, ki szeretne foglalkozni vele.  

Madarász Tamás jelentkezett a feladatra.  

Láng Dorottya elmondta, hogy a hetedik emeletre kikerült a GLSZ egy szekrénye, és megkérdezte, 

kivel lett az elhelyezés leegyeztetve. 

Nemoda Milán elmondta, hogy ő döntött így, valamint félrecsúszott a kommunikáció, fél 

szekrényt kaptak, a GLSZ meg felvitte a szekrényét. 

Láng Dorottya elmondta, hogy a szekrény nem foglal helyet a társalgóban, viszont a tetejére 

felrakott dolgok veszélyesek lehetnek, ha leesnek.  

Horváth Mátyás elmondta, hogy ő nem támogatja a szekrények társalgóba való elhelyezését, mivel 

ezek közösségi helyiségek a körök számára.  

Lévai Imre elmondta, hogy a könyvtárprojekttel kellene foglalkozni. 

Agócs Norbert elmondta, hogy ki fog írni egy pályázatot a könyvtárprojekt felelős pozícióra.  

Lévai Imre elmondta, hogy arra lenne szükséges kidolgozni egy tervet, hogy támogatókat lehessen 

szerezni a projekt megvalósításához.  

6. Ösztöndíj Bizottság 

6.1. Beszámoló az Ösztöndíj bizottsági ülésről  

Szász Zsolt beszámolt a következőkről: 

• A bizottsági ülésen a tanulmányi ösztöndíjosztást kezdték el átmigrálni Pythonba.  

• Az átmigrálás után a korábbi évek statisztikái lényegesen egyszerűbben lesznek 

megvizsgálhatóak, könnyítve az ösztöndíjosztás felülvizsgálatát.  

Kelle Gergő megkérdezte, mi lenne a Pythonba átültetett ösztöndíjosztás felhasználási célja.   

Szász Zsolt elmondta, hogy számukra mindenképpen hasznos lenne, viszont egy köztes megoldás 

találása fontos lesz a Python és az Excel között.  
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6.2. Ösztöndíj területet érintő aktualitások  

Babai András elmondta, hogy a közösségi ösztöndíj kiírásra került. 

Babai András megkérdezte, szabályozza-e felsőbb szabályzat, hogy tanulmányi ösztöndíjat csak 

KI vagy KKI alapján lehet osztani. 

Agócs Norbert elmondta, hogy a BME TJSZ-ben szerepel. 

Lévai Imre megkérdezte, a TJSZ módosítással kapcsolatban az ösztöndíj bizottság felé eljutott-e 

a TJSZ véleményezésre. 

Babai András elmondta, hogy nem kapták meg a módosítási javaslatot véleményezésre.  

7. Szociális Bizottság 

7.1. Beszámoló a 2024. április 16-i KSZB ülésről  

Láng Dorottya beszámolt a következőkről: 

• A 2024. április 16-i KSZB ülésen a TJSZ módosítás során beérkezett javaslatok kerültek 

megvitatásra, majd ismertette a javaslatokat.  

• Készült egy új ütemezés a TJSZ módosítására.  

• Új VIK HK delegált van a KSZB-ben. 

7.2. Beszámoló a 2024. április 15-i Szociális Bizottsági ülésről  

Tóth Zoltán elmondta, hogy a Bizottsági ülésen az egy főre jutó jövedelemre adható pontok 

pontszámítási módszeréről beszéltek. 

8. Gazdasági Bizottság 

8.1. Beszámoló a gazdasági területet érintő aktualitásokról 

Odus Máté beszámolt a következőkről: 

• 2024. április 15-én részt vett a MŰHASZ-szal és az Old’s Clubbal egy egyeztetésen a három 

oldalú megállapodásról. 

• Szeretne egy gazdasági előadást tartani a Képviseletnek.  

Odus Máté megkérdezte, sikerült-e Agócs Norbertnek egyeztetnie a TTK HK-val a Mentor 

Gárda támogatásával kapcsolatban, mivel hamarosan lesz a főzőversenyük. 

Agócs Norbert elmondta, hogy sikerült egyeztetnie velük, viszont nem tudnak több támogatást 

nyújtani, mint a kezdetekben egyeztetett. Javasolja, hogy a Képviselet támogassa a Mentor Gárda 

főzőversenyét.  
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9. Rendezvény és Sport Bizottság 

9.1. Beszámoló a 2024-es Gépészkari Napok szervezéséről  

Horváth Mátyás beszámolt a következőkről: 

• A 2024. évi SLIP - Gépészkari Napokra elindult a jegyvásárlás. 

• A Cheers applikáción belül is megoldható a jegyek beolvasása.  

• Voltak MŰHASZ x GTK HK megbeszélésen, ahol a Kari Napokkal kapcsolatos operatív 

kérdésekről beszéltek. 

• A BME Shop-tól idén is kapnak ajándékokat, melyeket kisorsolhatnak.  

• A napokban fognak menni helyszínbejárásra is.  

• A 2024. évi SLIP házirendje elfogadásra került. 

• A Pesti Pipi még nem jelzett vissza a SLIP-re való kitelepüléses megkeresésre.  

• A plakátokat már készíti a Grafikus Kör.  

Odus Máté megkérdezte, hogyan módosul a SLIP költségvetése azzal, hogy nem kértek takarítást. 

Horváth Mátyás elmondta, hogy jelenleg még nem tudják.  

Horváth Mátyás továbbá prezentálta a 2024. évi SLIP Gépészkari Napok fellépői lineup-ját, 

valamint ismertette a kérdéses részeit.  

A Képviselet megvitatta álláspontját.  

9.2. Beszámoló a Rendezvény és Sport területet érintő aktualitásokról 

Horváth Mátyás beszámolt a következőkről: 

• A KTK Fotókör idén is szeretne ingyenes belépőt a SLIP-re, mivel tavaly is a rendezvény 

szervezéséért kaptak. Hozzátette, hogy tavaly 4 óra fotózásért kaptak, mely idén is rendben 

lenne. 

• A 2023. évi Gólyabál keringőruhái még nem kerültek kifizetésre, valamint a megküldött 

számla is hibásan került kiállításra.  

• A 2024. évi Gyűrű és Kitűzőavató Bálra rendelt korsók számlája is elkeveredett. 

10. PR Bizottság 

10.1. Beszámoló a PR bizottságot érintő aktualitásokról 

Beyer-Dóczy András beszámolt a következőkről: 

• A Gépész Hírekkel kapcsolatban kereste az érintettet és az új levelezőlista elkészült.  

• A GHK arculatát felülvizsgáló projekttel kapcsolatban a héten várható ülés, valamint a 

hallgatók számára összeállított kérdőív is a héten remélhetőleg kiküldésre kerül. 

• Egyeztetett a Számítástechnika Szakosztállyal a honlap migrálással kapcsolatban, a 

közeljövőben megy majd egyeztetésre. 

• A Hall of Fame projekt aktualizálásával is foglalkozni fog újra. 
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Odus Máté megkérdezte, lesz-e Gépész Hírek a SLIP-pel kapcsolatban.  

Beyer-Dóczy András elmondta, hogy amennyiben a levelezőlistát feltöltik a hallgatókkal, akkor 

lehet. 

11. Külügyi Bizottság 

11.1. Beszámoló az Erasmus+ kiegészítő pályázatok bírálásáról 

Szrogh Nóra beszámolt a következőkről: 

• Az Erasmus+ kiegészítő pályázatokkal kapcsolatban 2024. április 15-én lezajlott a második 

egyeztetés. 

• A beérkezett pályázatokat közösen fogják elbírálni.  

• Fontos, hogy a Hallgatók időben adják le pályázatukat, így az NKI kérésére külön posztban 

értesítettük a Hallgatókat a pályázás feltételeiről és leadási határidejéről 

11.2. Beszámoló az NKI x Dr. Hős Csaba x GHK megbeszélésről  

Szrogh Nóra beszámolt a következőkről: 

• A megbeszélésen elhangzottak alapján az IMT létre szeretne hozni egy teljes értékű angol 

nyelvű tankört, a Villamosmérnöki Karon már működő tankör mintájára.  

• A tankör számára egy angol nyelvű tanulmányi előadás lenne a legfontosabb.  

A Képviselet megvitatta álláspontját az angol nyelvű tankörrel kapcsolatban.  

11.3. Beszámoló az angol nyelvű honlap állásáról 

Szrogh Nóra beszámolt a következőkről: 

• Az angol nyelvű honlap Freshman fül tervezetét tartalmazó dokumentumra érkezett 

véleményeket összegezte.  

• A kérdéses pontok megvitatására 2024. április 17-én bizottsági ülés várható. 

12. Külső Partnerkapcsolati Bizottság 

12.1. Beszámoló a 2024-es SLIP - Gépészkari Napok rendezvény lehetséges partnereiről, 

és jelenlegi partnerkapcsolatok állásáról 

Papp Bercel beszámolt a következőkről: 

• A Knorr-Bremse-vel való egyeztetések a SLIP Gépészkari Támogatásával kapcsolatban jól 

állnak.  

• A Flowserve-vel a szerződés elkészült. 

• Az Atlas Copco érdeklődött a SLIP Gépészkari Napok felől, számukra továbbította a 

kiajánlót. 

• A P&G részéről még nem érkezett visszajelzés. 
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13. Kari Hallgatói Csoportok beszámoló 

13.1. Döntés a MET IT öntevékeny kör felfüggesztéséről 

Peti Viola elmondta, hogy a MET IT öntevékeny körben 20% a HDÖK tagok aránya, valamint 

11,11% a Gépészmérnöki Karos hallgatók aránya, ezzel pedig a BME HÖK Alapszabály 3. számú 

melléklet 1. § (4) bekezdésének nem tesz eleget. Ezen felül az öntevékeny kör nem adott le a 

megadott határidőre pontozást sem, így javasolja a MET IT felfüggesztését.  

Peti Viola továbbá elmondta, hogy a MET IT felfüggesztése három hétre szólna, a Képviselet 

pedig a három hét leteltével hozhat csak döntést a hallgatói csoport befogadásának 

megszüntetéséről. 

A Képviselet megvitatta álláspontját az öntevékeny kör felfüggesztésével kapcsolatban.  

Agócs Norbert megkérdezte, ki az, aki támogatja, hogy a MET IT a BME HÖK Alapszabály 3. 

számú melléklet 5.§ (1) d) pontja alapján felfüggesztésre kerüljön. 

A GHK 15 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot.  

(GHK-253/XXXXII./2023-2024. számú határozat) 

13.2. Beszámoló a 2024. április 15-ei Szakosztályvezetői Gyűlésről 

Tóth Dániel beszámolt a köveztetőkről: 

• Szó volt a 2024. április 17-i Kerekasztal beszélgetésről. 

• Beszámoltak a MŰSZAK-kal való egyeztetésről.  

• A Wigner Jenő Szakkollégium szeretné, ha a szakbizottságokban szakkollégiumi tagok is 

részt vennének.  

• Szó volt a lemorzsolódás csökkentésének lehetséges javaslatairól. 

• Szó volt a Specializációválasztásról is.  

14. Egyebek 

14.1. Beszámoló a tankörvezetői képzés állásáról 

Allacher Anna beszámolt a következőkről: 

• A héten kerül megrendezésre a második csapatépítő foglalkozás, melyen szituációs beugró 

játékok lesznek.  

• A foglalkozás helyszíne előreláthatólag a K épület lesz.  

14.2. Egyéb beszámolók 

Papp Bercel elmondta, hogy ő fog részt venni a GPK Pályaorientációs Munkabizottság ülésen, 

valamint köszöni a beérkezett véleményeket. 

Odus Máté elmondta, hogy a Mentor Gárda főzőversenyének támogatásának mértékéről 

szükséges a Képviseletnek döntést hoznia.  
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Agócs Norbert megkérdezte, ki az, aki támogatja, hogy a Mentor Gárda főzőversenyét a 

Képviselet 40 000 Ft-tal támogassa.  

A GHK 15 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett támogatta a javaslatot.  

(GHK-254/XXXXII./2023-2024. számú határozat) 

Láng Dorottya elmondta, hogy a Képviselet arculatának fellendítéséről szóló projekt keretein belül 

elkészült a hallgatók számára a kérdőív.  

Ülés vége: 22:58 

A következő ülés várható időpontja: 2024. április 23. (kedd) 19:10 

A következő ülés várható helyszíne: BME Kármán Tódor Kollégium, 1111 Budapest, Irinyi József 

utca 1-17., HK Tömb 

 

Kelt: Budapest, 2024. április 16. 

………………………..………….. 

Allacher Anna 

emlékeztető vezető 

Gépészkari Hallgatói Képviselet 

………………………..………….. 

Agócs Norbert 

elnök 

Gépészkari Hallgatói Képviselet 
 


